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عضو هیات مدیره شرکت سرمایه گذاری و توسعه قشم خبر داد:   

سازمانآگهیها

44424999

یاسر ســلیمانی اظهار داشــت: در حاشیه بیست و 
سومین رویداد بین المللی سرمایه گذاری و تجارت 
چین )CIFIT ۲۰۲۳( جلسه ای با حضور رییس هیات 
مدیره و مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم و رییس 
هیات مدیره شرکت سرمایه گذاری و توسعه قشم، با 
قائم مقام و مدیران ارشــد شرکت راه و جاده شیامن 

برگزار شد.
وی ادامه داد: این جلسه با توجه به ظرفیت های بالای 
فنی مهندسی کشــور چین در احداث سازه های آبی 
و با توجه مشــابه بودن موقعیت جزیره شیامن نسبت 
استان فوجیان با جزیره قشم و سرزمین اصلی در استان 
هرمــزگان و همچنین بهره گرفتن از تجربیات یکی از 
بزرگترین شــرکت های ساخت سازه های آبی چین 

انجام شد.
عضو هیات مدیره شــرکت سرمایه گذاری و توسعه 
قشــم افزود: در این جلســه در راستای تکمیل پروژه 
شبکه جامع ارتباطی خلیج فارس )شامل توسعه بندر 

کاوه - جــاده و راه آهــن و احداث پل خلیج فارس( 
به عنوان یکی از پروژه های راهبردی کریدور جنوب 

شمال کشور مذاکراتی انجام شد.
سلیمانی خاطرنشان کرد: شبکه جامع ارتباطی خلیج 
فارس با اتصال جزیره قشم به سرزمین اصلی، همواره به 
عنوان یک ضرورت  جهت پیشرفت اقتصادی این منطقه 
در حوزه های گردشگری، نفتی و ترانزیتی جزیره قشم 
محســوب شده و یکی از مطالبات اصلی مردم جزیره 

قشم است.
براســاس این گزارش، طرح خلیج فارس ذیل طرح 
شبکه جامع ارتباطی خلیج فارس و شامل چهار طرح 
پلُ خلیج فارس، توسعه بندر کاوه، احداث چهار لاین 

بزرگراه از بندر کاوه تا ســرزمین اصلی و خط راه آهن 
بین سرزمین اصلی و جزیره قشم است که انجام تمامی 

طرح ها وابسته به اتمام طرح پلُ است.
بــرای تکمیل یکی از چهار رکن طرح شــبکه جامع 
ارتباطی خلیج فارس شــامل توسعه بندر کاوه جزیره 
قشم، احداث ۹۲ کیلومتر بزرگراه از بندر کاوه و امتداد 
به خط سراسری از طریق پل خلیج فارس، احداث ۸۶ 
کیلومتر راه آهن از بندر کاوه و امتداد به خط سراسری 
از طریــق پل خلیج فارس، احداث پل خلیج فارس به 
منظور تکمیل ارکان طرح بر روی دریا در ســال ۱۴۰۱ 
خورشیدی به حجم سرمایه گذاری بالغ بر ۴۶۰ میلیون 

یورو نیاز بود.

مذاکره با شرکت مطرح چینی جهت تکمیل 
طرح جامع ارتباطی خلیج فارس

        اقتصــاد کیــش -    عضو هیات 
مدیره شرکت سرمایه گذاری و توسعه قشم 
از برگزاری جلسه مذاکره با شرکت راه و 
 Xiamen Roads(جاده شــیامن چین
and Bridges co( جهــت تفاهم برای 
تکمیل طرح شبکه جامع ارتباطی خلیج 

فارس خبر داد.
اقتصــاد کیش -     مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان ارزش پروژه های تکمیل 
شــده آبرســانی در شهرستان جاسک طی دو سال گذشته را یک هزار و ۴۴ میلیارد 

ریال عنوان کرد.
عبدالحمید حمزه پور در نشســتی با خبرنگاران با بیان اینکه شهرستان جاسک در 
شرقی ترین نقطه استان هرمزگان به دلیل در مرکز بودن طرح توسعه سواحل مکران 
مورد توجه است و برای تسریع در تحقق برنامه های پیش بینی شده، نیازمند رسیدگی 
بیش از پیش به بخش آبرســانی اســت، افزود: شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در 
راستای تحقق سیاست های دولت سیزدهم، برنامه های کوتاه مدت، میان مدت و 
بلند مدت برای این شهرستان پیش بینی کرده است که به دلیل ظرفیت سد جگین در 

این شهرستان، اقدامات تاثیرگذاری از این محل پیش بینی شده است.
وی افزود: در همین راســتا روستاهای غرب جاسک از محل سد جگین تامین آب 

می شوند که دارای آب پایدار و با کیفیتی است.
به گفته مدیرعامل آبفا، در اجرای طرح آبرسانی آبفا برای شهرستان جاسک، تمامی 
شــهرها و روستاهای این شهرستان بر اساس اولویت، در قالب اجرای پروژه های 
جدید، توســعه آبرســانی و ایجاد ظرفیت های جدید پیش بینی لازم شده است که 

آینده امیدوار کننده ای پیش روی شرقی ترین شهرستان هرمزگان قرار داده است.
وی به اقدامات انجام شده دولت سیزدهم در شهرستان جاسک اشاره کرد و افزود: با 
تکمیل فاز اول خط انتقال آب از ایستگاه پمپاژ بهمدی تا سه راهی سهران جمعیتی 

بالغ بر ۱۲۰۰ نفر در ۴ روستا از اجرای این پروژه بهره مند شدند.
به گفته حمزه پور، برای تکمیل این پروژه، اعتباری بالغ بر ۳۵۰ میلیارد ریال هزینه 

شده است. نیاز آبی مناطق یاد شده از سد جگین تامین می شود.
وی در ادامه به عملیات اجرایی خط انتقال مجتمع های لیره ای، چراغ آباد، نامکن 
اشاره کرد و گفت: در همین راستا یک مخزن ۲۵ و ۲ مخزن ۱۵ متر مکعبی نیز نصب 
و شــبکه توزیع دو روســتای تار و نامکن نیز با مجموع اعتبار ۷۴ میلیارد ریال اجرا 
شد. با هدف تامین و پایداری آب روستای لیره ای، ۲.۴ کیلومتر شبکه توزیع اجرا و 

انشعابات آن نیز نصب شد.
مدیرعامل آبفا اعتبار اجرای این پروژه را ۷ میلیارد ریال عنوان کرد.

وی همچنین از اجرای شبکه توزیع روستای دمکا و همچنین نصب انشعابات این 
روستا و زیگدف خبر داد و گفت: برای اجرای این پروژه ها اعتباری بالغ بر ۹۷ میلیارد 

ریال هزینه شده است.
حمزه پور افزود: در این مدت عملیات تجهیز و احداث ساختمان سرچاهی روستای 

واجه قیر نیز با اعتباری بالغ بر ۱۴ میلیارد ریال به سرانجام رسید.
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان در ادامه به عملیات تکمیلی حفر چاه شــماره 
چهار و کف شکنی چاه شماره ۲ مجتمع سورک خبر داد و گفت: برای اجرای این 

پروژه اعتباری بالغ بر ۱۲ میلیارد ریال هزینه شده است.
وی همچنین به تکمیل یک باب مخزن هزار متر مکعبی سورک اشاره کرد و گفت: با 
هدف ذخیره و تامین آب مورد نیاز روستاهای زیگدف، شمشی بالا، شمشی پائین، 
چنالی بالا، چنالی پائین، شــم ســیاهان، عبد، محمدآباد و گشمی یک باب مخزن 
با گنجایش یکهزار متر مکعبی با تلاش های انجام شــده در قالب اعتبارات جهاد 

آبرسانی به پایان رسید.
حمزه پور با بیان اینکه این مخزن برای تامین نیاز آبی جمعیتی بالغ بر ۴هزار و ۵۰۰ 
نفر در ۱۰ روســتا مورد اســتفاده قرار می گیرد، افزود: برای احداث این مخزن ۱۴۰ 

میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است.
مدیرعامل آبفا در تشــریح جزئیات حجم عملیات پروزه های جهاد آبرســانی و 
محرومیــت زدایی، گفت: علاوه بر احــداث مخزن یکهزار متر مکعبی، حدود ۲۰ 
کیلومتر خط انتقال و سه هزار و ۴۵۰ کیلومتر شبکه توزیع در شرق جاسک از محل 

این اعتبارات اجرا شده است.
وی افزود: بر اساس پیش بینی، ۱۷.۵ کیلومتر خط انتقال با اعتبار ۴۲ میلیارد ریال در 
غرب جاسک و ۱۴ کیلومتر خط انتقال به همراه ۶ کیلومتر شبکه توزیع با اعتبار ۲۰۰ 

میلیارد ریال اجرا خواهد شد.
حمزه پور در ادامه به دیگر پروژه های پیش بینی شده شهرستان جاسک اشاره کرد 
و افزود: در راستای سیاست های دولت برای توسعه مکران در محدوده شهرستان 
جاســک در حال حاضر پروژه های آبرســانی جاسک به ارزش ۳۰۰ میلیارد تومان 
فعال است که با تکمیل آن، شاهد تحقق برنامه های دولت بر اساس برنامه های پیش 

بینی شده خواهیم بود.
مدیرعامل آبفا گفت: پروژه های آبرســانی جاســک در قالــب اعتبارات مجتمع 
روســتایی، طرح توسعه مکران، جهاد آبرسانی و سرمایه گذاری بخش خصوصی 

در حال احداث است.

مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان:

ارزش پروژه های تکمیل شده آبرسانی 
جاسک بیش ازهزار میلیارد ریال است

پیگیر ایجاد رشته های انرژی اتمی
 در بندرعباس هستیم

اقتصاد کیش-   رئیس دانشــگاه فنی و حرفه ای اســتان هرمزگان گفت: پیگیر ایجاد 
رشته های انرژی اتمی در بندرعباس هستیم.

رضا موســوی با اشاره به اهمیت و فعالیت گســترده دانشگاه فنی و حرفه ای استان 
هرمزگان، اظهار کرد: دانشگاه فنی و حرفه ای هرمزگان در حال حاضر دارای سه مرکز 
در سطح استان است که ۲ مرکز در شهر بندرعباس و یک مرکز نیز در شهرستان میناب 

قرار دارد.
وی، با اشاره به ترکیب جمعیتی دانشجویان، عنوان کرد: در سال جاری ۱۸۰۰ نفر در 
مرکز پسران، ۱۵۰۰ نفر در مرکز بانوان و ۹۵۰ نفر نیز در مرکز میناب در حال تحصیل 
هستند که از این تعداد ۷۰ درصد در مقطع کاردانی و ۳۰ درصد در مقطع کاردانی به 
کارشناسی در حال تحصیل هستند. رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای استان هرمزگان، با 
اشاره به اهمیت توسعه رشته های بومی، اظهار کرد: دانشگاه فنی و حرفه ای به سمت 
ایجاد و تقویت رشته های متناسب با ظرفیت های بومی و منطقه ای استان گام بر می دارد 
و در این راه رشته هایی مانند ناوبری، مکانیک موتورهای دریایی و مخابرات دریایی در 
دانشگاه ایجاد شده است که در پایان سال جاری دانشجویان این رشته ها فارغ التحصیل 

خواهند شد.
موسوی، با اشاره به برنامه ریزی دانشگاه برای ایجاد رشته های مربوط به انرژی اتمی، 
تصریح کرد: گروهی از ســازمان انرژی اتمی به استان هرمزگان سفر خواهند کرد تا 
ظرفیت های ایجاد رشــته های مرتبط با انرژی اتمی در هرمزگان را بررســی کنند که 
در صورت موافقت اولیه، مرکز شــهید کرانی بندرعباس را برای این رشته ها در نظر 

گرفته ایم.
وی با اشاره به طرح ملی توسعه سواحل مکران، خاطرنشان کرد: از الان برنامه ریزی های 
لازم جهت تربیت نیروی انســانی متناسب با ظرفیت های اقتصادی و اشتغالی شرق 
هرمزگان تدوین شده است تا در آینده هرمزگان دچار کمبود نیروی انسانی برای اجرای 
کلان پروژه های صنعتی و اقتصادی نشود و در این راستا پیگیر احداث یک مرکز مستقل 

در شهرستان جاسک هستیم.

رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای هرمزگان:

 

اقتصاد کیش -     رئیس کل دادگســتری هرمزگان از پهلوگیری یک فروند کشــتی 
حامل ۳۰ هزار تن پودر آلومینیوم در بندر شهید رجایی بندرعباس با پیگیری دستگاه 

قضایی خبر داد.
مجتبی قهرمانی اظهار کرد: با توجه به دستورات مهم و تخصصی ریاست قوه قضاییه 
مبنــی بر لزوم پیگیری و نظــارت بر نحوه ورود، نگهداری و ترخیص کالا در بنادر و 
گمرکات و از باب نظارت بر حقوق عامه و در راستای تنظیم بازار داخلی و کاهش هزینه 
حضور کشتی ها در بنادر یا همان هزینه دموراژ، دستور ویژه قضایی برای پهلوگیری به 

موقع یک فروند کشتی حامل ۳۰ هزار تن پودر آلومینیوم صادر شد. 
وی در ادامه افزود: با پیگیری دستگاه قضایی و در نتیجه همکاری خوب اداره کل بنادر 
و دریانوردی اســتان، به منظور جلوگیری از معطلی طولانی مدت کشتی مذکور در 
لنگرگاه، تدابیر ویژه ای اتخاذ شد تا ضمن پهلوگیری، نسبت به ترخیص محموله آن 

جهت ارسال به کارخانجات صنایع آلومینیوم جنوب به سرعت اقدام شود.
قهرمانی در ادامه با بیان اینکه به منظور حمل یکسره این محموله بزرگ مواد اولیه تولید 
شمش آلومینیوم نیز تمهیدات لازم اندیشیده شده است، تصریح کرد: جهت ترخیص 
فوری این محموله و بارگیری و ارسال آن به کارخانجات صنایع آلومینیوم جنوب به 
عنوان مالک کالا و ســفارش دهنده آن، دســتورات ویژه ای خطاب به ادارات بنادر و 
دریانوردی، گمرک و راهداری و حمل و نقل جاده ای صادر شده و دستگاه های متولی، 

مکلف هستند فوراً در این خصوص اقدام کنند.
وی همچنین با بیان اینکه طی دو سال اخیر صدها محموله بزرگ کالاهای مهم و مورد 
نیاز کشور با رصد به موقع دستگاه قضایی در بنادر و گمرکات شناسایی و ترخیص 
شــده اند، گفت: با توجه به تأکیدات ریاســت محترم قوه قضاییه در خصوص لزوم 
ورود دستگاه قضایی جهت رفع موانع و حل مسائلی از این دست، موضوع ترخیص 
اقلام و کالاهای مورد نیاز کشــور به ویژه در بخش تولید به صورت جدی در دستور 
کار دادگستری استان هرمزگان قرار دارد و به محض کشف و شناسایی محموله های 

وارداتی در ساحل و دریا، تدابیر لازم به منظور ترخیص فوری آنها اتخاذ می شود.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در پایان با تشکر از همکاری و هماهنگی خوب 
دستگاه های اجرایی به منظور رفع مشکل این محموله بزرگ مواد اولیه تولید شمش 
آلومینیوم، تأکید کرد: دستگاه قضایی در راستای وظایف ذاتی خود به منظور نظارت بر 
حسن اجرای قوانین و صیانت از حقوق بیت المال و سرمایه های ملی، از هیچ کوششی 

فروگذار نخواهد کرد.
شــایان ذکر است؛ مجتمع کارخانجات صنایع آلومینیوم جنوب که مقصد نهایی این 
محموله بزرگ مواد اولیه تولید شمش آلومینیوم است از اردیبهشت ماه ۱۳۹۹ در دو 
بخش کارخانه تولید آلومینیوم اولیه مستقر در منطقه ویژه اقتصادی لامرد استان فارس و 
اسکله اختصاصی و تأسیسات تخلیه و بارگیری و انبار مواد اولیه مستقر در منطقه ویژه 

اقتصادی پارسیان استان هرمزگان احداث و راه اندازی شده است.
مجتمع بزرگ آلومینیوم جنوب در فاز نخست خود، اکنون سالیانه ۳۰۰ هزار تن آلومینیوم 
را تولید و روانه بازار داخلی و خارجی می کند و در طرح جامع توسعه آن، دستیابی به 

یک میلیون تن تولید آلومینیوم در سال پیش بینی شده  است.

پهلوگیری کشتی حامل ۳۰ هزار تن پودر 
آلومینیوم در بندر شهید رجایی بندرعباس

اقتصاد کیش -   رئیس شورای بخش گافر و پارامون شهرستان بشاگرد گفت: اهالی 
برخی روســتاهای این بخش در شهرســتان بشاگرد به علت نداشتن پوشش تلفن 
همراه مناسب و به تبع آن اینترنت دارای کیفیت و پایدار، امکان ثبت نام برای دریافت 

سیلندر گاز وجود ندارد.
علی نورانی افزود: آنتن دهی تلفن همراه در این بخش بسیار نامناسب بوده و حتی 

از اینترنت تنها نامی از آن وجود دارد.
وی ادامه داد: حتی دانش آموختگان این بخش برای ثبت نام در آزمون های استخدامی 

هم به خاطر این وضعیت اینترنت مشکل داشته و باز می مانند.
رئیس شورای بخش گافر و پارامون اضافه کرد:  این مشکل بارها به مسوولان فناوری 
اطلاعات و ارتباطات و شرکت مخابرات منطقه هرمزگان منعکس شده تا برطرف 

سازند که امیدواریم چاره ای از سوی مسوولان برای این وضعیت اندیشیده شود.
نورانی تصریح کرد: گلایه های بســیاری وجود دارد که به مســوولان منتقل شده و 

امیدواریم نسبت به رفع آن ها اقدام شود.
طبق اعلام مدیر منطقه پخش فرآورده های نفتی هرمزگان، از ۲۰ شهریورماه عرضه 
ســیلندر گاز مایع فقط با نام نویســی در سامانه سدف امکان پذیر است؛ سهمیه هر 
خانواده در ماه چهار سیلندر گاز مایع به قیمت ۲۷۹ هزار ریال برای هر کپسول است.

اینترنت در مرکز بخش گافر و پارامون کیفیت مناسب را نداشته و گاهی اهالی برای 
ارسال و دریافت تصویر در بستر اینترنت باید به مناطق مرتفع بروند.

رئیس شورای بخش گافر و پارامون شهرستان بشاگرد:

ثبت نام سیلندر گاز مایع برای برخی 
روستاهای بشاگرد غیرممکن است

اقتصاد کیش -    رییس قرارگاه گشت ارشاد مدیران 
کشور گفت: توســعه اقتصاد دیجیتال و استفاده از 
فناوری های به روز که بسیاری از بنادر دنیا از آن  استفاده 
می کنند باید در تمامی بنادر کشور مورد توجه باشد و 

از نگاه انبارداری به بنادر پرهیز شود.
حجت الاسلام ســیدعلی خان محمدی به اهمیت 
جایگاه بندر شــهید رجایی به عنوان راهبردی ترین 
بندر در توســعه اقتصادی کشور اشاره و اظهار کرد: 
با توجه به نگاه کشــور به این بندر راهبردی، دولت 
الکترونیک هم در بحث مقابله با فساد و هم تسهیل 
واردات و صادرات باید مورد توجه جدی قرار بگیرد.

وی در تشــریح جزئیات بازدید خود از بخش های 
مختلف این بندر ادامه داد: حوزه هایی که نیاز به توجه 
ویژه دارد به خصوص در بخش کمبودها، رســوب 
کالا، جذب نیروی انســانی متخصص نکات بسیار 
مهمی مطرح شــد که همه این ها بررسی و پیگیری 

خواهد شد.
فرآیندهای قانونی باید اصلاح شود

رییس قرارگاه گشت ارشاد مدیران کشور در بحث 
مشــکلات رسوب کالاها به عنوان یکی از مطالبات 
جــدی دولت، گفت: در نــگاه عمومی همه از بنادر 
و دریانوردی توقع برطرف شــدن مشکلات دارند 
درحالی که بیشتر مشــکلات به ارگان های دیگر و 
خلاهــای قانونی برمی گردد کــه این فرآیندها باید 

اصلاح شود.
خان محمدی افزود: همان طور که مطالبه از مسوولان 
اداره کل بنادر و دریانوردی این اســتان جدی است، 
ســایر ارگان ها و سازمان ها نیز باید همکاری لازم را 

بنادر و دریانوردی داشته باشند.
وی با بیان اینکه از برخی مجموعه ها و سازمان ها به 
دلیل ترک فعل های آنــان در این بنادر گلایه داریم، 
تصریــح کــرد: در بعضی از بخشــنامه ها که خود 
مجموعه ها دارند، بانک مرکزی، استاندارد، بانک ها 
و جی تی سی همه این ها باید قبل از ورود کالا به بندر 

باید باهم هماهنگ باشند.
ترک فعل ها به قرارگاه اعلام شود

رییس قرارگاه گشت ارشاد مدیران کشور با اشاره به 
تلاش شبانه روزی کارگران و کارکنان مجموعه بنادر 
و گمرک در راستای تسهیل شرایط تخلیه و بارگیری 
کالاهای اساســی، گفت: از مدیرکل بنادر هرمزگان 
خواســته ایم اگر سازمان همکاری لازم در این زمینه 
نداشته باشد، ترک فعل ها به قرارگاه اعلام تا از طریق 
بازرسی و قوه قضاییه پیگیری های لازم انجام شود تا 

شاهد انبارداری و رسوب کالاها نباشیم.

حجت الاسلام خان محمدی بیان کرد: فعالیت های 
صــادرات و وارادات بنادر و دریانوردی نباید معطل 
کم کاری برخی مجموعه ها باشد و اگر مجموعه ای 
در این مسیر همراهی نکند و از قافله توسعه تجارت 
دریایی عقب بماند، ضرر آن متوجه اقتصاد و معیشت 

مردم می شود.
وی در پاســخ به این ســوال که مسوولان استان، ۹۰ 
درصد مشــکلات ماندگاری کالاها در بنادر را آماده 
نبودن اسناد کالا و مشکلات ارزی عنوان کرده اند، در 
این زمینه قرار اســت چه اقداماتی انجام شود، گفت: 
با تشکیل یک کارگروه می توان در این زمینه بهترین 
راهکار برای نحوه تامین مالی و ارز کالاها از ســوی 

دولت به ویژه بانک مرکزی را به کار گرفت.
رییس قرارگاه گشت ارشاد مدیران کشور یادآورشد: 
نگاه به بنادر و دریانوردی باید نگاه بلندی باشــد که 
ایــن مجموعه بتواند با آرامش خیال به حوزه جذب 
ســرمایه گذار و ادامه توسعه طرح های اصلی خود 

بپردازد.
صاحبان کالا نباید به بنادر نگاه انبارداری داشته باشند

خان محمدی گفت: گاهی مواقع برخی از صاحبان 
کالا به دلیل منفعت و سود خود تعمدا کالای خود را 
از بنادر ترخیص نمی کنند که در این زمینه اگر نقص 

قانون وجود دارد باید قانون را اصلاح کرد.
وی با بیان اینکه در حوزه مبارزه با فســاد نباید اجازه 
داد که افراد حقیقی با حقوقی به عنوان صاحبان کالا به 
بنادر نگاه انبارداری داشته باشند، در این باره به نقش 

رسانه ها در معرفی متخلفان اشاره کرد.
رییس قرارگاه گشــت ارشاد مدیران کشور با اشاره 
به ضرورت فرهنگ ســازی و تبیین جایگاه بنادر و 

دریانوردی به مردم، ادامه داد: با کمک رسانه ها آماده 
همکاری با دولت در برخورد با متخلفان و معرفی آنان 

به نهادهای نظارتی هستیم.
خان محمدی خاطرنشان کرد: بعد از ارائه گزارش های 
لازم، کمبودها و ترک فعل ها هم از سوی صاحبان کالا 
و هم سازمان های مربوطه نتیجه این بازدیدها به مردم 

اطلاع رسانی خواهد شد.
ضرورت بهره گیری از سرمایه انسانی متخصص 

در بنادر و دریانوردی هرمزگان
وی در بخش دیگری با اشــاره به توسعه روزافزون 
بنادر هرمزگان در ســال های اخیــر، راه اندازی بندر 
چندمنظــوره خمیر را یکی از طرح های مهم بندری 
و دریایی در راستای توسعه تجارت دریایی، توسعه 
اشــتغال پایدار و رونق معیشــت ساحل نشینان با 

مدیریت اداره کل بنادر و دریانوردی استان دانست.
رییس قرارگاه گشت ارشــاد مدیران کشور گفت: 
توســعه طرح هایی عمرانی و توسعه ای که در بنادر 
شرق و غرب استان نیز درحال انجام است، نمونه هایی 
از توجه بنادر و دریانوردی هرمزگان به حوزه تجارت 

دریایی و رونق اقتصاد است.
حجت الاسلام خان محمدی افزود: باتوجه به شرایط 
آب و هوایی در اســتان هرمزگان، توجه به ســرمایه 
انســانی، جذب نیروی متخصص و معیشت آنان با 
توجه به نوع و سختی کار آنها در بنادر و دریانوردی 

این استان از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
وی اضافــه کرد: نمی توان با یک دســتورالعمل به 
صورت کلی به این حوزه تصمیم گیری کرد بلکه با 
یک برنامه  موضــوع محور باید برای جذب نیروی 

انسانی متخصص اقدام شود.

پرهیز از نگاه انبارداری به بنادر کشور
رئیس قرارگاه گشت ارشاد مدیران کشور عنوان کرد:

اقتصــاد کیش -    حدود پنج ماه اســت که اهالی 
روستاها و سکونتگاه های غرب بندرعباس و شاغلان 
صنایع مستقر در این منطقه از بوی نامطبوع منتشر شده 
همیشگی اظهار نارضایتی می کنند و اداره کل محیط 
زیست هرمزگان نیز بدون اقدام قطعی، برای دومین 
بار به این موضوع پاسخی مبهم داد که با پاسخ قبلی 

متفاوت بوده و در تناقض است.
بــه گزارش روابط عمومی اداره کل محیط زیســت 
هرمــزگان، "در پــی پایش های شــبانه روزی تیم 
کارشناسی این اداره کل، چند مکان تخلیه پسماندهای 
صنعتی در مناطق همجوار صنایع غرب بندرعباس 
شناسایی شد که می تواند یکی از علت های انتشار بوی 

نامطبوع در این روستاها باشد."

در بخش دیگری از واکنش اداره کل محیط زیســت 
هرمزگان آمده است: تعیین ماهیت پسماندهای تخلیه 
شده و تطبیق پسماندهای تولیدی ناشی از فرایندهای 
صنایع پالایشی و نفتی غرب شهر بندرعباس با این 
پســماندها و شناسایی واحدهای صنعتی آلاینده در 

دست پیگیری و ارجاع به دستگاه قضایی است.
این درحالیست که حدود سه ماه قبل مدیرکل محیط 
زیست هرمزگان انتشار گاز از فلِرِهای پالایشگاهی را 
عامل اصلی انتشار بوی یاد شده اعلام و حتی اضافه 
کرد: تاکنون چندین واحد صنعتی در غرب بندرعباس 

در همین زمینه اخطار گرفته اند.
حبیب مســیحی تازیانی ۱۶ خرداد امســال در یک 
نشســت خبری در پاسخ به پرسش خبرنگار در این 

باره خاطرنشان کرد: بررسی های کارشناسی در آینده 
نزدیک، منشاء این آلودگی های ناشی از سوختن مواد 
نفتی را مشخص خواهد کرد و در صورت استمرار، 

مقصران به دستگاه قضایی معرفی خواهند شد.
نداشتن پاسخ قطعی و پیدا نکردن منشاء بوی نامطبوع 
و معرفــی نکردن مقصر پس از حدود پنج ماه، علاوه 
بر نارضایتی مردم، موجب بروز شائبه ها و شایعه هایی 
دربــاره توان تخصصی، جدیت و یا تعارف اداره کل 
محیط زیســت هرمزگان با برخــی صنایع غرب 
بندرعباس شــده اســت. به گفته اهالی و معتمدان 
محلی، انتشار طولانی مدت و شدید این بو که شبیه به 
بوی گوگرد یا گاز متان است، موجب عوارضی مانند 

سردرد یا حالت تهوع نیز می شود.

پاسخ مبهم محیط زیست هرمزگان به نارضایتی 
پنج ماهه از بوی نامطبوع در غرب بندرعباس


